
 

  

Utses att justera Matilda Karlsson 

Digital justering 2024-02-22  Paragrafer § 1 - § 6 

  

Sekreterare Andréa Kihl  

  

Ordförande Bayan Aljnadi  

  

Justerare Matilda Karlsson  

  
 

  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-02-08 

 

Sammanträde Ungdomsfullmäktige 
Plats och tid Skiensalen, rådhuset, kl. 17:00-19:00 torsdagen 8 februari 2024 
  
Ledamöter Mohamed Mohamed 

Matilda Karlsson 

Alicia Klomp 

Engla Stille 

Idun Lindgren 

Ludwig Andersson 

Aisha Hasan 

Abdilahi Seeraar 

Alice Hellman 

Signild Henriksson  

Meja Devenyi 

Ahlam Hussein 

Sibell Abousamra 

Hajira Hasan 

Bayan Aljnadi 

Erik Skaarnes 

 

 
Ersättare Alisa Kuc 

 
Övriga  

Andréa Kihl, Utredare 

Marie Lundström, Fritidsledare 

Ulrika Engelbrektsson, Säkerhetssamordare 

Unni Norén, Drogförebyggande samordnare 

Tony Bengtsson, kommunpolis 

Torsten Torstensson (L) åhörare 

Thomas Hesselroth (L) åhörare 

 

  



 
  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-02-08 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 1 Dnr  

Upprop, val av justerare, fastställa röstlängd 

Sammanfattning 

Matilda Karlsson utses till justerare 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  



 
  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-02-08 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 2 Dnr  

Samtal om trygghet och brottsförebyggande arbete 

Sammanfattning 

Ulrika Engelbrektsson (säkerhetssamordnare), Unni Norén (drogförebyggande 

samordnare) och Tony Bengtsson (kommunpolis) informerar om hur de jobbar ihop för 

ökad trygghet i kommunen. Sedan förra året finns en ny lag om att kommunen måste 

arbeta brottsförebyggande.  

 

Ungdomsfullmäktige ställer frågor om alltifrån hur man lämnar tips till polisen, hur den 

som vill hoppa av det kriminella kan få skydd och hur polisen hanterar det polisförakt 

som finns.  

 

Ungdomsfullmäktige diskuterar tillsammans vilken återkoppling de ska ge till polisen 

och kommer fram till följande:  

 

• Det vore positivt om polisen kommer ut i skolorna. Dels för att förebygga brott 

genom att bygga tillit och prata med unga, dels motverka brott som pågår i 

skolan, ex. narkotikaförsäljning.  

 

• För att bygga tillit mellan ungdomar och polisen föreslås en aktivitetsdag där 

ungdomar och polis ses för att grilla, spela fotboll etc. 

 

 

• Ungdomsfullmäktige skickar med att området kring Östrabogymnasiet känns 

otryggt på kvällar/nätter 

 

Ungdomsfullmäktige välkomnas att ta kontakt med de inbjudna för vidare samarbete. 

 

Ungdomsfullmäktige meddelar att de kommer att fortsätta ta upp trygghetsfrågan när de 

bjuder in Barn-och utbildningsnämnden samt Kultur-och fritidsnämnden till kommande 

möten.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att notera informationen till protokollet och skicka vidare till polisen 

 

  



 
  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-02-08 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 3 Dnr KS/2023:383 

 Motion från Maria Johansson (L) och Carl-Gustav Gustafsson 

(L) om elevhälsa i förskola och årskurs F-3 

Sammanfattning 

Maria Johansson (L) och Carl-Gustav Gustafsson (L) inkommit med motion om 

elevhälsa i förskola och årskurs F-3. Kommunfullmäktige har remitterat motionen till 

barn- och utbildningsnämnden och till Ungdomsfullmäktige samt att beslut ska fattas av 

Kommunfullmäktige senast den 13 september 2024. Motionen framhåller att det ofta tar 

tid innan barn får de stödinsatser som de har rätt till och att en av orsakerna är brist på 

personal. Motionen menar också att barn som inte klarar skolan löper större risk att 

hamna i utanförskap och brottslighet samt att det tär på barnens självkänsla och hindrar 

dem från att nå sin fulla potential. Liberalerna vill i motionen följande: ”att elevhälsa 

inrättas även i förskolan att satsning görs på att anställa fler logopeder o 

specialpedagoger med inriktning förskola och lågstadium att elevhälsan i årskurs F – 3 

förstärks och samordning sker så elever har god tillgång till elevhälsa oavsett vilken 

skola eleven tillhör att all personal inom skolans väggar ska ha genomgått utbildning 

om NPF-diagnoser, för att ha verktyg så de kan möta dessa elevers behov” 

 

Ungdomsfullmäktige diskuterar motionens förslag under mötet. Ungdomsfullmäktige 

ställer sig bakom förslagen i motionen och tillför ytterliga synpunkter/förtydliganden:   

• Socialpedagoger är en yrkesgrupp som det behövs mer av på skolor 

• Det behövs också fler specialpedagoger på skolor samt rum i anslutning till 

klassrummen där specialpedagoger kan sitta med elever som har särskilda 

behov. 

• På skolor behövs både manliga och kvinnliga kuratorer för att man oavsett som 

tjej eller kille ska kunna prata om sina problem 

 

Beslutsunderlag 

Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2024-01-24 § 12. 

Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2024-01-02. 

Motion från Maria Johansson (L) och Carl-Gustav Gustafsson (L) 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

 

att notera informationen till protokollet och skicka vidare till barn-och 

utbildningsnämnden samt till kommunfullmäktige 

  



 
  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-02-08 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 4 Dnr KS/2023:245 

Medborgarförslag från Peter Kallmyr om kulturhus-

kulturcentrum för att aktivera ungdomar  

Sammanfattning 

Kultur och fritid har mottagit ett medborgarförslag från Peter Kallmyr om ett kulturhus 

eller kulturcentrum för att skapa aktiviteter för unga. Medborgarförslaget syftar till att 

skapa aktivitetsplatser för unga för att socialt förebygga att unga hamnar i kriminalitet.  

Vidare ämnar förslagsställaren att musik, teater, repetitionslokaler och inspelningsstudio 

bör inrymmas i ett kulturcentrum eller konserthus. Förslagsställaren föreslår att de 

ungdomar som engagerar sig ska delta i projektledning från idé till utvärdering med alla 

de beståndsdelar det innebär som att boka artister, ljud och ljussättning, 

marknadsföring, programsättning, genomförandet av arrangemang till utvärdering och 

vad som kan göras bättre vid nästa arrangemang. Detta för att stärka de unga i förmågor 

så som att arbeta i grupp, samverka, stärkt självkänsla och få en meningsfull fritid.  

 

Ungdomsfullmäktige går igenom förslaget. Styrelsens förslag på svar är att det kommer 

ta tid innan kulturstråket står klart och vi behöver därför arbeta med det vi har i 

Uddevalla: fritidsgårdar, inspelningsstudio, giraffstöd mm. Planen är därför att bjuda in 

ansvariga tjänstepersoner samt förslagställen till ett kommande möte för att se hur vi 

kan samarbeta. Ungdomsfullmäktige ställer sig bakom styrelsens svar.  

 

Ledamöterna från Ljungskile framhåller att de i Ljungskile inte har tillgång till något av 

det som Uddevalla har i form av fritidsgårdar och inspelningsstudio.  

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag från Peter Kallmyr, inkommet 2023-04-17 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att notera informationen till protokollet 

att skicka vidare svaret till kultur och fritidsnämnden samt kommunfullmäktige 

 

 

 

 

 

  



 
  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-02-08 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 5 Dnr  

Utvärdering fotbollsturnering Dalabergshallen 

Sammanfattning 

Ungdomsfullmäktige pratar om fotbollsturneringen som genomfördes i dalabergshallen 

den 16 december 2023, vad som fungerade bra, vad som kan göras bättre. 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att notera informationen 

 

 

 

 

 

 

  



 
  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-02-08 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 6 Dnr  

Övrigt 

Sammanfattning 

Hajira och Mohamed informerar om planeringen för Ungdomsfestivalen. Platsen är 

tänkt framför Bohusläns museum.  

 

Ungdomsfestivalen blir ett ytterligare område att diskutera när kultur-och 

fritidsnämnden bjuds in till ungdomsfullmäktiges möte i mars.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

 

att notera informationen 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Alla elektroniska underskrifter listas i signaturpanelen. De tio första underskrifterna listas även på den här sidan. 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och uppfyller krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller med SignPorts valideringstjänst. 

Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, följer de elektroniska 

underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 
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